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Představíme vám novou trenérku kolínské mládeže Katku Latovou.

Odkud k nám přicházíš a co tě vedlo jít do Kolína?

Po trénování přípravky USK Praha jsem se rozhodla pro zkušenost s trénováním starších
dětí, kterou mi Kolín nabízí a já se tak mohu zlepšovat v trenérských dovedností. Do Kolína
mě hnala myšlenka, že spolu s dalšími trenéry konkrétně s Lucií Vetorovou, Filipem Rytinou
a Lukášem Rovenským můžeme pořádně rozpumpovat basketbalovou mládež tady u
kolínských medvědů. Už se nemohu dočkat nové sezóny a nových projektů pod Medvědím
logem.

Hrála jsi před svou trenérskou kariérou aktivně basketbal? A jak jsi se k němu
dostala?

Ano a stále hraji. Jinak můj začátek byl v klubu Sokol Nusle pod trenérskou dvojicí Míša
Ferbasová a Anička Doležalová, kterým vděčím za veškeré základní basketbalové dovednosti
a zkušenosti. K basketbalu mě dostala moje paní učitelka Alena Weiserová ze základní školy
Veronské nám., která hrála za Československou reprezentaci a má řadu nejvyšších
basketbalových úspěchů. Velké díky také patří mé rodině, která mě podporovala celou dobu
mé hráčské kariéry a jezdila se mnou na každý zápas.

Máš nějaký hráčský úspěch?

Ano, jsem mistryní ČR za klub BA Sparta Praha a vícemistryně za klub Slovanka ve kterým
jsem byla sezonu na hostování.

Co vedlo k tomu, že jsi začala s trénováním?

Vždy mě bavila práce s dětmi a basketbal je můj život, takže nebylo o čem a jsem moc ráda,
že mohu být skoro každý den s dětmi.

Jak dlouho už trénuješ?

Trénuji dva roky

Máš i nějaké trenérské úspěchy?

Na to trénuji příliš krátce abych hned měla nějaké trenérské úspěchy. Doufám, že úspěchy
přijdou pod Medvědím logem.

Jaké je tvoje basketbalové vzdělání?



Moje momentální basketbalové vzdělání je TVB TB-I TB-II + certifikát EasyBasket, Impulzy
trenérům mládeže. K tomu mám dalších X kurzů a certifikátů, který mi usnadňují práci
trenéra. (Sportovně rekondiční masérství, Kinesiotaping...). S ČBF také jezdím na Road
show do různých škol po celé ČR.

Přemýšlíš nad tím, že by sis udělala i tu nejvyšší trenérskou licenci?

Ano, chtěla bych mířit na lepší licenci, takže mojí další metou je trenérská licence B.

Jaká družstva povedeš ve své první sezoně v Kolíně?

Povedu kategorii U10 mix a U15 holek jako hlavní trenér a u družstva U14 jako asistent

Jaké máš plány do sezony?

Uhrát ligu ale s klidem, nechci, aby si holky myslely, že to hrají za trest. Chci, aby si celou
sezonu i přípravu užili, jak holky, tak i já spolu s rodiči. Basketbal se hraje hlavně pro
RADOST.

Chtěla by jsi nám ještě o sobě něco říci?

Jsem týmový hráč a nesnáším nespravedlnost. Zásadně chci, aby mé svěřenkyně dodržovaly
pravidla fair- play jak na hřišti, tak i ve svém životě. Budu se snažit naučit fair-play i rodiče
aby jsme vycházeli co nejlépe. Přeci jen.... Fandíme slušně!

K článku je připojeno celkem 1 obrázků.

odkaz na článek:


